
Oru põhikooli Hoolekogu koosoleku protokoll 
Koosolek toimus 1.02.2024. 

Oru Põhikool 
Oru küla 
Kose vald 
75103 Harjumaa 
 
Koosolekul osalesid hoolekogu liikmed: 

1. Aive Aun - lastevanemate esindaja/vilistlaste esindaja 
2. Haiti Jürmann – lastevanemate esindaja, hoolekogu aseesimees 
3. Natalja Kolesova – lastevanemate esindaja 
4. Marika Mae – õpetajate esindaja 
5. Etlin Ormak – lastevanemate esindaja 
6. Merle Pussak – Kose Vallavolikogu 
7. Katriin Randorg – õpilasesinduse esindaja 
8. Olavi Randorg – lastevanemate esindaja, hoolekogu esimees 
9. Kristjan Relvik – lastevanemate esindaja, sekretär 

 
Koosolekul osales Oru põhikooli direktor Mare Vogt ja lapsevanem Elinor Toming 
  
Koosolek algas 17:30 ja lõppes 19:15 
 
Päevakorra punktid: 

* Saame tuttavaks uue koolijuhi Marega.  Kuidas läheb sisseelamine. 

* Kas on leitud puuduvad õpetajad.  

* CO-2 mõõtmised ja tulemused 

* Lepime kokku uue aja kohtumiseks kooli õpilasesindusega. 

* Lapsevanematel on tekkinud mõte kooli juurde asutada MTÜ- koosolekule tuleks lahkesti 

rääkima lapsevanem Elinor Toming 

* Käesoleva aasta LC Kose president Raigo Hendrikson on edastanud soovi abistada Oru 

Põhikooli kevadisel Lionsite heateo päeval.Näitena: kas oleks vaja "miniarenal" laudu vahetada, 

värvida, või midagi muud. 

* Jooksvad teemad, küsimused 

 
1) Koolijuhi tutvustus. Sisseelamine läheb plaanipäraselt ja hästi. Meeleolu on hea nii õpilastel kui 

õpetajatel. Õpetajate tagasiside, et tööõhkond on muutunud väga heaks.  

2) Puuduvad õpetajad – Klassiõpetaja, inglise keele, soome keele õpetaja leitud ja emekeele 

õpetajaga käivad läbirääkimised. Hea uudis, et endine emakeele õpetaja abistab 9 klassi ja viib 

nad eksamiteni välja.   

3) CO-2 taseme mõõtmisi tunide ajal on teostatud. Suurema õpilaste arvuga klassides on CO-2 tase 

poole tunni möödudes siiski lubatud normist kõrgem. Hoolekogu ettepanek ja soovitus on, et 

uus ventilatsioonisüsteem peab korda saama kiiremas korras. Kose Vallavolikogu esindaja Merle 

Pussak annab info edasi Kose Valda, et leida kiireim lahendus.  

4) Õpilasesindusega teine kohtumine toimub neljapäeval 28.03.2024. hommikul kell 08:30.  



5) Lapsevanem Elinor Toming tutvustas koolijuhile ning hoolekogule mõtet luua Oru Põhikooli 

juurde MTÜ.  Ühingu eesmärgid on Oru Põhikooli arengu toetamine traditsioonide hoidmine 

ning jätkamine. Hoolekogu andis heakskiidu ning on nõus omalt pool abistama nii palju kui 

võimalik.    

6) Olavi andis LC Kose presidendi Raigo info koolijuhile. Koolijuht Mare annab Olavile veebruari 

lõpuks kuni märtsi kespaigaks infot millistel kevadistel heakorratöödel saaks LC Kose abistada ja 

kaasa lüüa.  

7) Õpilasesinduse tegemistest andis ülevaate Katriin. Käsoleval nädalal toimub koolis stiilinädal. 

Hetkeseisuga tagasiside nii õpilastelt kui õpetajatelt on väga positiivne. Õpilasesindus soovib 

teha käsoleval õppeaastal veel midagi põnevat ja huvitavat.  

Lisaks on tehtud instagrami konto opk.opilasesindus   

 

 

ALLKIRJAD 

Olavi Randorg                           Olavi Randorg 

_________________   __________________ 

 

/digitaalselt/    /digitaalselt/ 

Koosoleku juhataja        Protokollija 

 


